
Izaslanik Staša Košarac postavio je pitanje Tužiteljstvu BiH, koje glasi: 

„Kakav je status predmeta ubojstava Srđana Kneževića, Riste Jugovića i Željka Markovića 

koje je Tužiteljstvo BiH tijekom 2006. godine preuzelo od Okružnog tužilaštva u Istočnom 

Sarajevu? Što je u posljednih osam godina Tužiteljtvo BiH učinilo da riješi ove slučajeve i da 

privede pravdi nalogodavce i izvršitelje ovih kaznenih djela?“ 

 


